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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/5 

konané dne 15.03.2023 

Přítomni:  Mgr. Beránek Josef (do 22:03 hod.), MVDr. Bonková Klára (do 21:12 hod.), Ciboch 

Pavel, Češpivo Jakub (do 21:09 hod.), Češpivová Daria (do 21:09 hod.), PhDr. Foglarová 

Zuzana, Hájková Jana, BBA, Ing. Herian Milan, Ing. Janáčková Alexandra, Ing. Jukl Jindřich 

(do 21:58 hod.), Bc. Kočí Jaroslav, Mgr. Lodrová Kateřina (od 19:14 do 20:32 hod.), Mgr. 

Měšťan Petr, Moravcová Markulinec Hana, Mucha Zbyněk, Stára Richard, Mgr. Stýblo 

Ladislav, Bc. Šebek Jiří, Mgr. Štěpánková Hana (od 19:25 hod.), Mgr. Štrobová Alena, prof. 

ak.mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. (od 17:17 hod.do 21:42 hod.), Ing. Wágner Pavel (do 21:11 

hod..), Ing. Žídek Ondřej (do 21:24 hod.) 

 

Omluveni: Mgr. Beneda Jiří, Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA 

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

JUDr. Lukšová Frantová Barbora, tajemnice 

vedoucí odborů (Ing. Měšťan Richard, Ing. Vavruška Zdeněk, Ing. Brzkovská Monika, Mgr. 

Bidlová Věra, Ing. Hejkrlík Milan, Bc. Šimáček Vojtěch, Mgr. Kazda Viktor), za odbor 

ekonomický Nováková Kateřina, za odbor informatiky Krušina David, Prokůpková Karolína, 

za odbor kanceláře úřadu Prchalová Miluše a Jandová Andrea 

 

1.  Zahájení 

Starosta Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na pátém zasedání Zastupitelstva MČ 

Praha 20, které zahájil v 17:14 hodin ve Chvalské stodole. Starosta upozornil, že z jednání je 

pořizován audiovizuální záznam. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně ve smyslu 

zákona č.  131/2000 Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání zasedání byla zveřejněna obvyklým 

způsobem a včas. Podle prezenční listiny bylo přítomno 20 zvolených členů zastupitelstva. 

Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluveni jsou Mgr. Jiří Beneda a Mgr. Petr Růžička. 

Později přijdou Mgr. Hana Štěpánková, Mgr. Kateřina Lodrová a prof. ak. mal. Mgr. Martin 

Velíšek, Ph.D. Materiály obdrželi zastupitelé v elektronické podobě. Zapisovatelkou je paní 

Andrea Jandová. Starosta určil za ověřovatele zápisu 2 členy zastupitelstva – Jakuba Češpiva a 

PhDr. Zuzanu Foglarovou.  Návrhový výbor je přítomen k plnění své funkce. 

 

Na úvod starosta informoval o zadání podlimitní veřejné zakázky na stavební práce „Tělocvična 

v ulici Jívanská“ společnosti CL-EVANS s.r.o., s nabídkovou cenou 114 561 200,30 Kč bez 

DPH, částka s DPH je 138 619 052 Kč schválené RMČ, jako zadavatele, dne 27.2.2023. 

V současné době běží v souladu se zákonem pro zadávání veřejných zakázek lhůta pro podání 

námitek proti rozhodnutí zadavatele. 
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Dále osvětlil situaci ohledně výstavby kanalizace V Slavětíně, kdy v r. 2022 byla tato investiční 

akce připravena, a to jak finančně, tak byl vysoutěžen zhotovitel. Minulá RHMP nebyla 

schopna tuto investiční akci schválit.  V rozpočtu je na tuto akci připraveno 10 mil. Kč, ale 

předpokládaná cena je 4 x vyšší. Momentálně probíhá na MHMP přerozpočtování 

nevyčerpaných investičních prostředků z r. 2022. Kanalizace V Slavětíně se letos stavět bude, 

ale s posunem několika měsíců. 

 

H. M. Moravcová informovala o výstavbě Bytového domu Náchodská (Kuprův dům). 

Dodatkem ke smlouvě byl prodloužen termín pro ukončení stavby do 28.2.2023, a to z důvodu 

požadavku naší MČ na přesunutí vybudování parkoviště na pozemek stavby a posunutí termínu 

povolení MHMP na omezení dopravy na ul. Náchodská z důvodu protlaku pro napojení na 

kanalizaci. Dílo bylo řádně předáno 28.2.2023 a předpoklad kolaudace je nejpozději do 

poloviny dubna 2023.  Probíhají jednání s bytovou komisi o možnosti umístění některých 

žadatelů do tohoto bytového domu. 

 

R. Stára informoval o aktuálním stavu výstavby mostu Božanovská, o zahájení stavby a 

předpokládaném dokončení do konce r. 2023 (20.12.2023). Stavbu provede vítěz výběrového 

řízení na vybudování mostu firma Colas CZ.  

 

Dále informoval o aktuální situaci výstavby železničního podjezdu Bystrá, která probíhá 

současně s modernizací a optimalizací železniční trati Lysá – Praha. Stavba byla zahájena, 

podílí se na ni Správa železnic, co se týká vlastního podjezdu má na starosti TSK hl. m. Prahy 

Přejezd je úplně uzavřen i pro pěší. Je navrhováno postavení lávky, které je předmětem jednání, 

lávka povede přes soukromé pozemky. 

Předpokládaný konec stavby podjezdu pod železniční tratí v ul. Bystrá je do konce r. 2024. Tuto 

informaci poskytla TSK hl. m. Prahy 

Zároveň je plánováno vybudování podjezdu u ulice Stoliňská pro cyklo a pro pěší. Na tuto 

záležitost je nutné vlastní stavební povolení.   

Požádal všechny o trpělivost. Ani jedna z těchto akcí není investiční akcí MČ.  

Starosta doplnil, potvrdil, že se jedná o komplikovanou stavbu. Poděkoval našemu odboru 

dopravy a všem, kteří se podílí na přípravě.  

Konstatoval, že tato dopravní stavba je pro Horní Počernice důležitá. 

 

2. Schválení programu 

Program zasedání byl schválen Radou dne 2.3.2023, byl řádně vyvěšen a zastupitelům zaslán 

emailem. 

Starosta předložil návrh programu v upraveném znění, a to stažení bodu 3.03 Záměr úplatného 

nabytí pozemku KN parc. č. 4105/7 a pozemku parc. č. 171/5 vše v k. ú. Horní Počernice, obec 

Praha a následující body v majetku 3.04 – 3.07 by se přečíslovaly na nově 3.03 – 3.06. 

Materiál navrhuje ke stažení z programu z důvodu probíhajícího dědického řízení. 

 

Starosta požádal přítomné zastupitele o další návrhy k doplnění nebo změnu programu: 

Mgr. Alena Štrobová navrhla doplnit do programu bod 6.07 „Volba člena Kontrolního výboru 

ZMČ Praha 20“, a to z důvodu, že počet členů KV je sudý (6 členů) a zároveň předpokládala, 

že bude zvolen také nový tajemník KV, a to z důvodu ukončení pracovního poměru k 31.3.2023 

stávající tajemnice KV. 

Starosta požádal tajemnici úřadu o vysvětlení k volbě tajemníka KV, která sdělila, že 

v současné době není připravena osoba, která by přijala funkci tajemníka KV. Funkce tajemníka 
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výboru trvá do skončení pracovního poměru, případně rezignace stávajícího a předpokládá, že 

na následujícím zasedání bude doplněna osoba tajemníka. 

Starosta doplnil, že dočasně bude Kontrolnímu výboru funkce tajemníka zajištěna. 

Mgr. A. Štrobová poděkovala tajemnici Kontrolního výboru za její výbornou práci.  

Jana Hájková, BBA navrhla doplnit bod, který již navrhla zařadit do programu na listopadovém 

zasedání. Jedná se o návrh – Poptávkové řízení na zařízení na sledování a vyhodnocování 

kvality ovzduší a navrhuje jej zařadit jako bod 3.07. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu J. Hájkové na zařazení do programu bod 3.07 Návrh – 

Poptávkové řízení na zařízení na sledování a vyhodnocování kvality ovzduší: 

   Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

Návrh J. Hájkové, BBA na zařazení bodu 3.07 byl přijat. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu Mgr. A. Štrobové na zařazení do programu bod 6.07 – Volba 

člena Kontrolního výboru ZMČ Praha 20: 

   Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 
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 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%) Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

Návrh Mgr. A. Štrobové na zařazení bodu 6.07 byl přijat. 

 

Starosta nechal hlasovat o praveném programu jako celku, tzn. vč. doplněných bodů 3.07, 

6.07 a stažení bodu 3.03: 

   Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 
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 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

 

Pro takto navržený program hlasovalo všech 21 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl 

proti a nikdo se nezdržel hlasování. Program zasedání byl schválen. 

 

 

 

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 
Číslo materiálu 

 

 

 

1 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Majetek 

Záměr odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemku KN 

parc. č. 4216/3 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

 

 

 

3.01 

 

 

 

BJ/0151/2023 

2 
Vydržení části obecního pozemku KN parc č. 571/1 v k. ú. 

Horní Počernice, obec Praha 
3.02 BJ/0145/2023 

3 
Záměr úplatného nabytí pozemku KN parc. č. 1588/19 v k. ú. 

Horní Počernice, obec Praha 
3.03 BJ/0146/2023 

4 
Záměr prodeje části obecního pozemku KN parc. č. 3907 v k. 

ú. Horní Počernice 
3.04 BJ/0148/2023 

5 

Záměr odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k části 

pozemku KN parc. č. 3976/7 o výměře cca 110 m2 v k. ú. 

Horní Počernice, obec Praha 

3.05 BJ/0150/2023 

6 Revokace usnesení č. ZMC/38/1/0302/22 ze dne 19.9.2022 3.06 BJ/0144/2023 

7 
Návrh - Poptávkové řízení na zařízení na sledování a 

vyhodnocování kvality ovzduší 
3.07 BJ/0190/2023 

 

8 

4. Finance, rozpočet 

Rozpočtové opatření č. 1 MČ Praha 20 na rok 2023 – úprava 

schváleného rozpočtu 

 

4.01 

 

BJ/0106/2023 

9 

Informace o rozpočtových opatřeních č. 77 až č. 81 

schválená Radou městské části Praha 20 v roce 2022 a 

rozpočtových opatřeních č. 2 až č. 12 schválená Radou MČ 

Praha 20 v roce 2023 

4.02 BJ/0157/2023 

10 Informace o finančním vypořádání MČ Praha 20 za rok 2022 4.03 BJ/0153/2023 

 

11 

5. Dotace 

Výjimka pro žadatele z řad místních spolků seniorů o 

finanční prostředky z rozpočtu MČ Praha 20 

 

5.01 

 

BJ/0162/2023 

12 
Žádost spolku Nepuri z.s. o individuální dotaci na podporu 

celoroční činnosti spolku Nepuri z.s. 
5.02 BJ/0164/2023 

13 
Žádost spolku Klub historických vozidel Horní Počernice z.s. 

o individuální dotaci na pořádání akce Veteránpárty 2023 
5.03 BJ/0077/2023 

14 

Žádost spolku Kickbox klub, z.s. o individuální dotaci na 

příspěvek na sportování dětí a mládeže - pronájem tělocvičny 

bojových sportů v Horních Počernicích 

5.04 BJ/0092/2023 
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15 

Žádost spolku Kickbox klub, z.s. o individuální dotaci na 

podporu sportovního turnaje v kickboxu - Novoroční Pražský 

pohár 2023 

5.05 BJ/0093/2023 

16 
Žádost SC Xaverov Horní Počernice, z.s., o individuální 

dotaci na podporu dětí a mládeže v oblasti sportu - fotbal 
5.06 BJ/0099/2023 

17 

Žádost Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice o 

individuální dotaci na podporu sociální služby Azylový dům 

Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice 

5.07 BJ/0076/2023 

18 

Žádost organizace SEMIRAMIS z.ú. o individuální dotaci na 

terénní program Horní Počernice 

6. Různé 

5.08 BJ/0149/2023 

19 

Návrh pravidel pro předkladatele projektů v rámci 

participativního rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 20 - 

Investice na přání VII. pro rok 2023  

6.01 BJ/0155/2023 

20 
Návrh na ustanovení odpovědného politika za místní Agendu 

21 a projekt Zdravá MČ Horní Počernice 
6.02 BJ/0156/2023 

21 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 6.03 BJ/0127/2023 

22 Plán kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 2023 6.04 BJ/0152/2023 

23 Plán kontrol Finančního výboru ZMČ Praha 20 6.05 BJ/0159/2023 

24 
Rezignace na funkci přísedící u Obvodního soudu pro Prahu 

9 
6.06 BJ/0139/2023 

25 Volba člena Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 6.07 BJ/0191/2023 

           7. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

           8. Závěr 

  

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

 
3. Majetek 

3.01 Záměr odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemku KN parc. č. 4216/3 v k. ú. 

Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 
 

Na základě usnesení č. RMC/11/5/0201/23 ze dne 16. 2. 2023 je ZMČ předkládán k vyjádření 

záměr odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemku KN parc. č. 4216/3 o výměře 920 m2, 

druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace v k. ú. Horní Počernice, 

obec Praha. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

H. M. Moravcová přečetla návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 
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 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/1/0046/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

s odejmutím svěřené správy MČ Prahy 20 k pozemku KN parc. č. 4216/3 o výměře 920 

m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha. 

2) ukládá 

podat žádost o odejmutí svěřené správy MČ Prahy 20 k pozemku KN parc. č. 4216/3 o 

výměře 920 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace v 

k. ú. Horní Počernice, obec Praha, u Odboru evidence majetku Magistrátu hl. m. Prahy. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 31.03.2023     

 

 
3.02 Vydržení části obecního pozemku KN parc č. 571/1 v k. ú. Horní Počernice, obec 

Praha 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě usnesení č. RMC/11/9/0204/23 ze dne 16. 2. 2023 je ZMČ předkládán k vyjádření 

záměr vydržení obecního pozemku parc. č. 571/53 o výměře 46 m2, druh pozemku – ostatní 

plocha, způsob využití – jiná plocha, odděleného od pozemku KN parc. č. 571/1, druh pozemku 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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– ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, o výměře 4609 m2, vše k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha, na základě GP č. 5968 -183/2022. 

 

Diskuse: J. Šebek, H. M. Moravcová, Z. Vavruška, P. Měšťan 

Technická poznámka: J. Kočí 

 

Po ukončení diskuse přečetla H. M. Moravcová návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 17 (68%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 4 (16%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/2/0047/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

učinění souhlasného prohlášení o vzniku vlastnického práva XXXX XXXXXXX 

XXXXXXX X XXXX XXXXXX XXXXXXXXX k pozemku parc. č. 571/53 o 

výměře 46 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha, odděleného 

od pozemku KN parc. č. 571/1, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní 

komunikace, o výměře 4609 m2, vše k. ú. Horní Počernice, obec Praha, na základě GP 

č. 5968 -183/2022. 

2) ukládá 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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předložit Souhlasné prohlášení o vzniku vlastnického práva k pozemku KN parc. č. 

571/53 v k. ú. Horní Počernice, smluvním stranám k podpisu. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 30.06.2023     

 

 
3.03 Záměr úplatného nabytí pozemku KN parc. č. 1588/19 v k. ú. Horní Počernice, obec 

Praha 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě usnesení č. RMC/13/15/0232/23 ze dne 2.3.2023 je ZMČ předkládán k vyjádření 

záměr úplatného nabytí pozemku KN parc. č. 1588/19 o výměře 44 m2, druh pozemku - ostatní 

plocha, způsob využití – ostatní komunikace v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, z vlastnictví 

XXXX XXXXXXXXX XXXXXX  za kupní cenu v celkové výši 44.000,- Kč (tj. 1.000 

Kč/m2). 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

H. M. Moravcová přečetla návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/4/0048/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

- úplatné nabytí pozemku KN parc. č. 1588/19 o výměře 44 m2, druh pozemku - ostatní 

plocha, způsob využití – ostatní komunikace v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, z 

vlastnictví XXXX XXXXXXXXX XXXXXX  za celkovou kupní cenu 44.000,- Kč (tj. 

1.000 Kč/m2), za účelem sjednocení vlastnických vztahů ke stavbě  a pozemku pod 

stavbou. 

- uzavření kupní smlouvy s XXXX XXXXXXXXX XXXXXX  

 2) ukládá 

předložit kupní smlouvu smluvním stranám k podpisu. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 28.04.2023     

 

 
3.04 Záměr prodeje části obecního pozemku KN parc. č. 3907 v k. ú. Horní Počernice 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě usnesení č. RMC/13/16/0233/23 ze dne 2.3.2023 je ZMČ předkládán k vyjádření 

prodej dílu „c“ o výměře 0,29 m2 odděleného od obecného pozemku parc. č. 3907 o výměře 

2604 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, na základě GP 

č. 5858-5536/2021, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha XXXXXXXX XXXX X 

XXXXXXX XXXXXXXX, za celkovou kupní cenu 3.448,- Kč, tj. za cenu dle cenové mapy 

2023 - 11.890,- Kč/m2, z důvodu sjednocení vlastnických vztahů k pozemku a stavbou na 

pozemku umístěné. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

H. M. Moravcová přečetla návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/4/0049/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

- prodej dílu „c“ o výměře 0,29 m2 odděleného od obecního pozemku parc. č. 3907 o 

výměře 2604 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, 

na základě GP č. 5858-5536/2021, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, 

XXXXXXXX XXXX X XXXXXXX XXXXXXXX, za celkovou kupní cenu 3.448,- 

Kč, tj. za cenu dle cenové mapy 2023 - 11.890,- Kč/m2, z důvodu sjednocení 

vlastnických vztahů k pozemku a stavbou na pozemku umístěné. 

- uzavření kupní smlouvy s XXXXXXXX XXXX X XXXXXXX XXXXXXXX. 

2) ukládá 

předložit kupní smlouvu smluvním stranám k podpisu. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 30.06.2023     

 

 
3.05 Záměr odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k části pozemku KN parc. č. 3976/7 o 

výměře cca 110 m2 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě usnesení č. RMC/13/20/0237/23 ze dne 2.3.2023 je ZMČ předkládán k vyjádření 

záměr odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k části pozemku KN parc. č. 3976/7, druh 

pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace o výměře cca 110 m2 v k. ú. 

Horní Počernice, obec Praha. 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

H. M. Moravcová přečetla návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/5/0050/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

s odejmutím svěřené správy MČ Prahy 20 k části pozemku KN parc. č. 3976/7, druh 

pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace o výměře cca 110 m2 v 

k. ú. Horní Počernice, obec Praha. 

2) ukládá 

podat žádost o odejmutí svěřené správy MČ Prahy 20 k části pozemku KN parc. č. 

3976/7, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace o výměře 

cca 110 m2 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, u Odboru evidence majetku Magistrátu 

hl. m. Prahy. 

Zodpovídá  



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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1. RMČ  

Termín: 31.03.2023     

 

 
3.06 Revokace usnesení č. ZMC/38/1/0302/22 ze dne 19.9.2022 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě požadavku MHMP, oddělení městských částí, je předkládána ZMČ revokace 

usnesení č. ZMC/38/1/0302/22, kterým MČ Praha 20 dne 19.9.2022 schválila odsvěření 21 ks 

stožárů veřejného osvětlení (z toho 4 zemní svítidla) v k. ú. Horní Počernice, umístěném v 

Nolčově parku. MHMP požaduje, aby usnesení ZMČ bylo revokováno a aby veškeré údaje o 

stavbách VO, které jsou předmětem odsvěření, byly v souladu s názvoslovím těchto staveb 

uvedených v evidenci nemovitého majetku (ENO), kde 1 ks stožáru ev.č. 916158 umístěný na 

pozemku parc. č. 274 v k. ú. Horní Počernice, je evidován ne jako stožár, ale jako “kabelové 

vedení k místu napojení na stávající stožár ZM 1337 (ev. č. 916158)“. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

H. M. Moravcová přečetla návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Usnesení číslo: ZMC/5/6/0051/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) revokuje 

usnesení č. ZMC/38/1/0302/22 ze dne 19. 9. 2022 

2) souhlasí 

- s odejmutím staveb ze svěřené správy MČ Prahy 20: 

kabelové vedení (ZM 1337, ev. č. 916158), nacházející se na pozemcích KN parc. č. 

274, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – zeleň,  KN parc. č. 275/1, druh 

pozemku – ostatní plocha, způsob využití – zeleň, KN parc. č. 3926, druh pozemku – 

ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, vše v k.ú Horní Počernice 

1 ks stožáru (ev. č. 781068)  zemní svítidlo, 

1 ks stožáru (ev. č. 781069)  zemní svítidlo, 

1 ks stožáru (ev. č. 781070)  zemní svítidlo, 

1 ks stožáru (ev. č. 781071)  zemní svítidlo, 

1 ks stožáru (ev. č. 927663), 

1 ks stožáru (ev. č. 927664), 

1 ks stožáru (ev. č. 927665), 

1 ks stožáru (ev. č. 927666), 

1 ks stožáru (ev. č. 927667), 

1 ks stožáru (ev. č. 927668), 

1 ks stožáru (ev. č. 927669), 

1 ks stožáru (ev. č. 927670), 

1 ks stožáru (ev. č. 927671), 

1 ks stožáru (ev. č. 927672), 

1 ks stožáru (ev. č. 927673), 

1 ks stožáru (ev. č. 927674), 

1 ks stožáru (ev. č. 927675), 

1 ks stožáru (ev. č. 927676), 

1 ks stožáru (ev. č. 927677), 

1 ks stožáru (ev. č. 927678), vše na pozemku KN parc. č.275/1, druh pozemku – 

ostatní plocha, způsob využití – zeleň, v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

 

3) ukládá 

podat žádost o odejmutí staveb veřejného osvětlení ze svěřené správy MČ Prahy 20 

k Odboru správy a evidence majetku MHMP (VO Nolčův park). 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 15.04.2023     

 

 
3.07. Návrh - Poptávkové řízení na zařízení na sledování a vyhodnocování kvality ovzduší 

Materiál předložila Jana Hájková, BBA, zastupitelka 
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Tento návrh je předkládán z důvodu, že předkladatelka nezaznamenala žádnou pozitivní zprávu 

z jednání Ředitelstvím silnic a dálnic ohledně zařízení na měření sledování kvality ovzduší. 

Zařízení by mělo umět měřit polétavý prach, oxid dusičitý, oxid siřičitý, oxid uhelnatý a 

troposférický ozón. 

J. Hájková, BBA přečetla návrh usnesení: 

ZMČ Praha 20  

1) ukládá  

zajistit poptávkové řízení na zařízení na sledování a vyhodnocování kvality ovzduší a předložit 

zastupitelům výsledky poptávkového řízení vč. cenových nabídek, a to vč. návrhu možného 

financování z rozpočtu na nejbližším zasedání ZMČ Praha 20 

Zodpovídá: Tajemník ÚMČ 

Termín: 14.6.2023 (nejbližší zasedání ZMČ) 

 

Diskuse: Bc. J. Kočí, J. Hájková, BBA, H. M. Moravcová, Bc. J. Šebek, Mgr. P. Měšťan, R. 

Stára, Ing. P. Wágner, Mgr. A. Štrobová 

 

 
Starosta přerušil diskusi a otevřel časově plánovaný bod: 

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

Jaroslav Kočí st.  jménem seniorů Horních Počernic poděkoval za zjednodušení jejich práce ve 

věci financování. 

 

Předložil prosbu seniorů, jestli by stránka pro seniory v Hornopočernickém zpravodaji, který 

má od dubna nový vzhled, nemohla být vrácena zpět, konkrétně symbol „svržené ruce“. 

  

Dále přednesl prosbu za seniorské spolky, jestli by mohly dostat jednu stránku 

v Hornopočernickém zpravodaji na shrnutí činnosti seniorských spolků. 

 

Poděkoval, za zakoupení nového elekromobilu (senior taxi), které je větší a pohodlnější nejen 

pro nastupování a vystupování. 

 

Starosta poděkoval za milá slova a za podnět k Hornopočernickému zpravodaji a předal slovo 

prof. ak. mal. Mgr. Martinu Velíškovi, Ph.D., který vysvětlil, že odpověď by měla být 

směřována k Redakční radě, redaktorce a potažmo ke grafikovi, který navrhl jednotný styl HPZ.  

Informoval, že v HPZ je rubrika „společenský život“, lze ji rozšířit a odkázal na Redakční radu, 

která má HPZ v kompetenci. Starosta doplnil, že tento podnět Redakční radě předají. 

 

Na podnět reagovala J. Hájková, BBA a vedoucí OKÚ Mgr. Viktor Kazda. 

 

Další z občanů se nepřihlásil, starosta tento bod ukončil a pokračovalo projednávání bodu 3.07. 

 
Pokračovala diskuse: Ing. O. Žídek navrhl rozšířit zadání, a to kromě poptávkového řízení 

prověřit možnost pronájmu zařízení na měření. 

Diskuse: Ing. J. Jukl, Mgr. J. Beránek, Bc. J. Šebek, H. M Moravcová, prof. ak. mal. Mgr. M. 

Velíšek, Ph.D., Ing. P. Wágner, Mgr. P. Měšťan, J. Hájková, BBA Ing. Z. Vavruška, Ing. M. 

Herian, Mgr. A. Štrobová, Mgr. V. Bidlová, Ing. P. Wágner předložil protinávrh zpracování, 

informaci předložení informace pro případné zajištění měření 
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Technická poznámka: R. Stára 

H. M. Moravcová 

 

Starosta vyhlásil 5minutovou přestávku na formulování protinávrhu. 

18:46 – 19:01 přestávka 

Po ukončení přestávky Ing. P. Wágner sdělil, že s předkladatelkou procedurálně domluvili, že 

upraví svůj návrh a nebude se hlasovat protinávrh. 

J. Hájková, BBA přečetla upravený návrh usnesení: 

ZMČ Praha 20 ukládá zpracovat analýzu možnosti zajištění měření znečištění ovzduší, včetně 

hluku na území MČ Praha 20 a doporučení konkrétních položek měření, zjištění předběžných 

nákladů na pořízení nebo pronájem zařízení včetně celkových provozních nákladů a předložit 

tuto analýzu na nejbližším zasedání ZMČ Praha 20. 

 

Starosta nechal o upraveném návrhu usnesení hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

Usnesení s úpravou bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/7/0066/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) ukládá 
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zpracovat analýzu možnosti zajištění měření znečištění ovzduší, včetně hluku na území 

MČ Praha 20 a doporučení konkrétních položek měření, zjištění předběžných nákladů 

na pořízení nebo pronájem zařízení včetně celkových provozních nákladů a předložit 

tuto analýzu na nejbližším zasedání ZMČ Praha 20 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 14.06.2023     

 
4. Finance, rozpočet 

4.01 Rozpočtové opatření č. 1 MČ Praha 20 na rok 2023 – úprava schváleného rozpočtu 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

V současné době je rozpočet MČ Praha 20 na rok 2023 schválen s dotací na provoz od MHMP 

ve výši 99 850,0 tis. Kč a je nutno jej upravit o částku 2 081 tis. Kč. Rada MČ Praha 20 svým 

usnesením číslo RMC/11/1/0197/23 ze dne 16.02.2023 doporučila tuto úpravu ke schválení 

Zastupitelstvem. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta přečetl návrh usnesení a nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 
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Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/8/0052/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

Rozpočtové opatření č. 1 MČ Praha 20 na rok 2023 – úprava schváleného rozpočtu 

 
4.02 Informace o rozpočtových opatřeních č. 77 až č. 81 schválená Radou městské části 

Praha 20 v roce 2022 a rozpočtových opatřeních č. 2 až č. 12 schválená Radou MČ Praha 

20 v roce 2023 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o rozpočtových opatřeních č. 77 až č. 81 schválená 

Radou městské části Praha 20 v roce 2022 a rozpočtových opatřeních č. 2 až č. 12 schválená 

Radou MČ Praha 20 v roce 2023 

 

 
4.03 Informace o finančním vypořádání MČ Praha 20 za rok 2022 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o finančním vypořádání MČ Praha 20 za rok 2022. 

 

 
5. Dotace 

5.01 Výjimka pro žadatele z řad místních spolků seniorů o finanční prostředky z rozpočtu 

MČ Praha 20 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 
Dne 30. 1. 2023 obdržel OSVŠ dopis Svazu tělesně postižených v České republice z.s., místní 

organizace Horní Počernice, kterým se spolek obrací na RMČ se žádostí o udělení výjimky z 

nutnosti podávat žádosti o finanční prostředky z rozpočtu MČ Praha 20 formou žádostí o dotaci. 

 

Diskuse: Mgr. J. Beránek, H. M. Moravcová, Mgr. P. Měšťan, Mgr. A. Štrobová 

Technická poznámka: Ing. M. Herian 

 

V 19:14 hod. přišla na zasedání Mgr. Kateřina Lodrová. 

 

Pokračovala diskuse: Bc. J. Šebek, J. Hájková, BBA, R. Stára, Ing. J. Jukl, Mgr. A. Štrobová, 

Bc. J. Kočí 

 

Technická poznámka: Ing. M. Herian, Mgr. A. Štrobová 

Ing. M. Herian předložil procedurální návrh na ukončení diskuse, vyjma již přihlášených do 

diskuse. 

 

V 19:25 hod. přišla na zasedání Mgr. Hana Štěpánková. 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Starosta nechal o procedurálním návrhu Ing M. Heriana hlasovat:  

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 22 (88%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Procedurální návrh na ukončení diskuse byl přijat. 

 

Pokračovala diskuse, do které byli přihlášení Bc. J Šebek a prof. ak. mal. Mgr. M. Velíšek, 

Ph.D. 

Bc. J. Šebek navrhl, aby MČ zajistila 1 osobu, která by pomohla seniorům s řádným vyplněním 

žádosti tak, aby byla v pořádku podána do systému MČ Praha 20 při žádostech o dotaci a 

případně s vyúčtováním. 

 

Technická poznámka: Ing. J. Jukl, MVDr. K. Bonková, R. Stára 

 

Starosta vyhlásil 5minutovou přestávku na formulování protinávrhu. 

19:33 – 19:39 hod. přestávka. 

 

Ing. P. Wágner za Návrhový výbor přečetl naformulovaný protinávrh předložený Bc. J. 

Šebkem: 

ZMČ Praha 20 ukládá RMČ Praha 20 pověřit pracovníka ÚMČ, který bude poskytovat 

součinnost při vyplnění žádosti o dotace pro seniorské spolky. 

 

Starosta nechal o protinávrhu Bc. J. Šebka hlasovat: 
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 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Nehlasoval 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Proti 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Proti 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Proti 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Proti 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Proti 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 9 (36%)  Proti: 5 (20%)  Zdrželo se: 8 (32%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Protinávrh nebyl přijat. 

 

H. M. Moravcová přečetla původně předložený návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Nehlasoval 

 Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 
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 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 15 (60%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 7 (28%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/11/0053/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost Svazu tělesně postižených v ČR z.s., místní organizace Horní Počernice, IČ: 750 

96 692, o výjimku při podávání žádostí o finanční prostředky z rozpočtu MČ Praha 20 

2) konstatuje, že 

souhlasí s důvody, proč Svaz tělesně postižených v ČR z.s., místní organizace Horní 

Počernice, IČ: 750 96 692, žádá o výjimku při podávání žádostí o finanční prostředky 

z rozpočtu MČ Praha 20 

3) schvaluje 

výjimku pro místní seniorské spolky při podávání žádostí o finanční prostředky z 

rozpočtu MČ Praha 20 tak, že tyto organizace mohou požádat o poskytnutí finančních 

prostředků formou žádosti o finanční dar 

4) ukládá 

informovat žadatele a ostatní místní seniorské spolky o výjimce při podávání žádostí o 

finanční prostředky z rozpočtu MČ Praha 20, kdy mohou požádat o finanční prostředky 

formou žádosti o finanční dar 

Zodpovídá  

1. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 31.03.2023     

 

 
5.02 Žádost spolku Nepuri z.s. o individuální dotaci na podporu celoroční činnosti spolku 

Nepuri z.s. 

Materiál předložil Mgr. Ladislav Stýblo, radní 

 

Jedná se o žádost spolku Nepuri z.s., U Zimoviště 2999/1, Praha 9 – Horní Počernice o 

poskytnutí individuální dotace v oblasti kultury z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 245.000, - Kč 

na podporu celoroční činnosti spolku Nepuri z.s. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 
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Mgr. L. Stýblo předkládá návrh usnesení ve variantě „A“, který přečetl a starosta nechal 

hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 23 (92%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/12/0054/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

žádost spolku Nepuri z.s. o individuální dotaci v oblasti kultury na podporu celoroční 

činnosti spolku Nepuri z.s. ve výši 245.000,- Kč, usnesení RMČ a kartu k žádosti o 

dotaci 

2) neschvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Nepuri z.s. na podporu celoroční 

činnosti spolku Nepuri z.s., neboť projekt je v rozporu se Zásadami pro poskytování 

dotací, aktivity žadatele se nekonají na území MČ Praha 20, nejsou určeny pro občany 

MČ Praha 20 a z akcí žadatel očekává zisk 

3) ukládá 
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informovat žadatele, spolek Nepuri z.s., U Zimoviště 2999/1, Praha 9 - Horní 

Počernice, 193 00, o usnesení ZMČ ve věci žádosti o poskytnutí dotace na podporu 

celoroční činnosti spolku Nepuri z.s. 

Zodpovídá  

1. Mgr. Ladislav Stýblo, Člen Rady  

Termín: 31.03.2023     

 

 
5.03 Žádost spolku Klub historických vozidel Horní Počernice z.s. o individuální dotaci 

na pořádání akce Veteránpárty 2023 

Materiál předložil Mgr. Ladislav Stýblo, radní 

 

Jedná se o žádost spolku Klub historických vozidel Horní Počernice z.s., Náchodská 89/229, 

Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace v oblasti kultury z rozpočtu MČ 

Praha 20 ve výši 60.000,- Kč na pořádání akce Veteránpárty 2023. 

 

Diskuse: Bc. J. Šebek, Mgr. L. Stýblo 

Po ukončení diskuse přečetl Mgr. L. Stýblo předložený návrh usnesení ve variantě „A“ a 

starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 22 (88%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/13/0055/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku Klub historických vozidel Horní Počernice z.s. o individuální 

dotaci v oblasti kultury na pořádání akce Veteránpárty 2023 ve výši 60.000,- Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na akci v roce 2023 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Klub historických vozidel Horní 

Počernice z.s. na pořádání akce Veteránpárty 2023 ve výši 60.000,- Kč, a to na osobní, 

materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2023/0015 

4) ukládá 

informovat žadatele, spolek Klub historických vozidel Horní Počernice z.s., o 

usnesení Zastupitelstva městské části Praha 20 ve věci poskytnutí individuální dotace v 

oblasti kultury na pořádání akce Veteránpárty 2023 

Zodpovídá  

1. Mgr. Ladislav Stýblo, Člen Rady 

Termín: 14.04.2023     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 se spolkem Klub historických vozidel Horní Počernice z.s., Náchodská 89/229, 193 

00 Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 22607404 

Zodpovídá  

2. Mgr. Ladislav Stýblo, Člen Rady  

Termín: 14.04.2023     

 
Bc. Jaroslav Kočí navrhl sloučení rozpravy a hlasování „en bloc“ k bodům 5.04 – 5.06 vč. 

Starosta nechal o tomto procedurálním návrhu hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 
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 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (8%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Procedurální návrh na sloučení rozpravy a hlasování „en bloc“ k bodům 5.04 -5.06 vč. byl 

přijat. 

 

Bc. J. Kočí postupně předložil body 5.04, 5.05 a 5.06 ve variantě „A“. 

5.04 Kickbox klub (pronájem tělocvičny bojových sportů) – návrh na poskytnutí dotace 200 

tis. Kč 

5.05 Kickbox klub (Novoroční Pražský pohár 2023) – návrh na poskytnutí dotace 20 tis. Kč 

5.06 SC Xaverov (fotbal) – návrh na poskytnutí dotace 750 tis. Kč 

 

Starosta k předloženým bodům otevřel rozpravu: Mgr. J. Beránek, Bc. J. Kočí, Bc. J. Šebek, H. 

M. Moravcová nahlásila střet zájmů z důvodu jejího členství ve výboru spolku SC Xaverov 

Horní Počernice. 

 

Po ukončení rozpravy přečetl Bc. J. Kočí předložené návrhy usnesení k bodům 5.04, 5.05 a 

5.06 ve variantě „A“ a starosta nechal o těchto bodech hlasovat “en bloc“: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 
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 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 23 (92%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variantě „A“ k bodům 5.04 – 5.06 vč. byla schválena. 

 

5.04 Žádost spolku Kickbox klub, z.s. o individuální dotaci na příspěvek na sportování 

dětí a mládeže - pronájem tělocvičny bojových sportů v Horních Počernicích 

Materiál předložil Bc. Jaroslav Kočí, radní 

 

Jedná se o žádost spolku Kickbox klub, z.s., Štverákova 2777/22, Praha 9 – Horní Počernice o 

poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 220.000,- Kč 

na příspěvek na sportování dětí a mládeže – pronájem tělocvičny bojových sportů v Horních 

Počernicích. 

 

Diskuse: Mgr. J. Beránek, Bc. J. Kočí, Bc. J. Šebek 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno viz. hlasování „en bloc“. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/14/0056/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku Kickbox klub, z.s. o individuální dotaci na příspěvek na 

sportování dětí a mládeže - pronájem tělocvičny bojových sportů v Horních 

Počernicích ve výši 220.000,- Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2023 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Kickbox klub, z.s. na příspěvek na 

sportování dětí a mládeže - pronájem tělocvičny bojových sportů v Horních Počernicích 

ve výši 200.000,- Kč, a to na osobní, materiálové a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2023/0016 
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4) ukládá 

informovat žadatele, spolek Kickbox klub, z.s. o usnesení Zastupitelstva městské části 

Praha 20 ve věci poskytnutí dotace na příspěvek na sportování dětí a mládeže - 

pronájem tělocvičny bojových sportů v Horních Počernicích  

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 14.04.2023     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 se spolkem Kickbox klub, z.s., Štverákova 2777/22, Praha 9 - Horní Počernice, 193 

00, IČO: 266 22 441, na příspěvek na sportování dětí a mládeže - pronájem tělocvičny 

bojových sportů v Horních Počernicích 

Zodpovídá  

2. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 14.04.2023     

 

 

Usnesení - (Pro: 23, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
5.05 Žádost spolku Kickbox klub, z.s. o individuální dotaci na podporu sportovního 

turnaje v kickboxu - Novoroční Pražský pohár 2023 

Materiál předložil Bc. Jaroslav Kočí, radní 

 

Jedná se o žádost spolku Kickbox klub, z.s., Štverákova 2777/22, Praha 9 – Horní Počernice o 

poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 25.000,- Kč na 

podporu sportovního turnaje v kickboxu – Novoroční Pražský pohár 2023. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno viz. hlasování „en bloc“. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/15/0057/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost spolku Kickbox klub, z.s. o individuální dotaci na na podporu 

sportovního turnaje v kickboxu - Novoroční Pražský pohár 2023 ve výši 

25.000,- Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na akci v roce 2023 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 
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poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku Kickbox klub, z.s. na podporu 

sportovního turnaje v kickboxu - Novoroční Pražský pohár 2023 ve výši 20.000,- Kč, a 

to na osobní a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2023/0014 

4) ukládá 

informovat spolek Kickbox klub, z.s. o usnesení Zastupitelstva městské části Praha 

20 ve věci poskytnutí dotace na příspěvek na podporu sportovního turnaje v kickboxu 

- Novoroční Pražský pohár 2023 

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 14.04.2023     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 se spolkem Kickbox klub, z.s., Štverákova 2777/22, Praha 9 - Horní Počernice, 193 

00, IČO: 266 22 441, na podporu sportovního turnaje v kickboxu - Novoroční Pražský 

pohár 2023 

Zodpovídá  

2. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 14.04.2023     

 

 

Usnesení - (Pro: 23, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
5.06 Žádost SC Xaverov Horní Počernice, z.s., o individuální dotaci na podporu dětí a 

mládeže v oblasti sportu – fotbal 

Materiál předložil Bc. Jaroslav Kočí, radní 

 

Jedná se o žádost SC Xaverov Horní Počernice, z.s., Božanovská 2098, Praha 9 - Horní 

Počernice o poskytnutí individuální dotace v oblasti sportu z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 

1.050.000,- Kč na podporu dětí a mládeže v oblasti sportu - fotbal. 

 

Diskuse: H. M. Moravcová nahlásila střet zájmů z důvodu jejího členství ve výboru spolku SC 

Xaverov Horní Počernice. 

 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno viz. hlasování „en bloc“. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/16/0058/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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1) bere na vědomí 

• žádost SC Xaverov Horní Počernice, z.s., o poskytnutí dotace v oblasti sportu 

na podporu dětí a mládeže v oblasti sportu - fotbal ve výši 1.050.000,- Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2023 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 spolku SC Xaverov Horní Počernice, z.s., 

Božanovská 2098, 193 00  Praha 9 - Horní Počernice, na podporu dětí a mládeže v 

oblasti sportu - fotbal ve výši 750.000,- Kč, a to na osobní, materiálové a nemateriálové 

náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2023/0018 

4) ukládá 

informovat žadatele, SC Xaverov Horní Počernice, z.s., o usnesení Zastupitelstva 

městské části Praha 20 ve věci poskytnutí individuální dotace na podporu dětí a mládeže 

v oblasti sportu - fotbal 

Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 17.04.2023     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 s SC Xaverov Horní Počernice, z.s., Božanovská 2098, 193 00  Praha 9 - Horní 

Počernice, IČO: 26604850, na podporu dětí a mládeže v oblasti sportu - fotbal 

Zodpovídá  

2. Bc. Jaroslav Kočí, Člen rady  

Termín: 17.04.2023     

 

 

Usnesení - (Pro: 23, Proti: 0, Zdržel se: 0, Poznámka: ) 

 
5.07 Žádost Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice o individuální dotaci na 

podporu sociální služby Azylový dům Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Jedná se o žádost organizace Středisko křesťanské pomoci Horní Počernice, Křovinovo nám. 

11/16, Praha 9 – Horní Počernice o poskytnutí individuální dotace v oblasti sociální a zdravotní 

z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 130.000,- Kč na podporu sociální služby Azylový dům 

Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice. 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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Diskuse: H. M. Moravcová nahlásila střet zájmů z důvodu jejího členství ve správní radě 

Azylového domu. 

H. M. Moravcová přečetla návrh usnesení ve variantě “A“ a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 23 (92%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/17/0059/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice o individuální dotaci v 

sociální oblasti na podporu sociální služby Azylový dům Střediska křesťanské 

pomoci Horní Počernice ve výši 130.000,- Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2023 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 Středisku křesťanské pomoci Horní 

Počernice, Křovinovo nám. 11/16, 193 00  Praha 9 - Horní Počernice, na podporu 

sociální služby Azylový dům Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice ve výši 

130.000,- Kč, a to na materiálové a nemateriálové náklady 
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3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 20 č. 

S/30/2023/0017 

4) ukládá 

informovat žadatele, Středisko křesťanské pomoci Horní Počernice, o usnesení 

Zastupitelstva městské části Praha 20 ve věci poskytnutí individuální dotace na podporu 

sociální služby Azylový dům Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice 

Zodpovídá  

1. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 14.04.2023     

 

5) ukládá 

uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu MČ Praha 

20 se Střediskem křesťanské pomoci Horní Počernice, Křovinovo nám. 11/16, 193 

00  Praha 9 - Horní Počernice, IČO: 69780145, na podporu sociální služby Azylový 

dům Střediska křesťanské pomoci Horní Počernice 

Zodpovídá  

2. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 14.04.2023     

 

 
5.08 Žádost organizace SEMIRAMIS z.ú. o individuální dotaci na terénní program Horní 

Počernice 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Jedná se o žádost organizace SEMIRAMIS z.ú, Dlabačova 2208, Nymburk o poskytnutí 

individuální dotace z rozpočtu MČ Praha 20 ve výši 75.000,- Kč na podporu terénního 

programu Horní Počernice. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

H. M. Moravcová předkládá návrh usnesení ve variantě „A“, který přečetla a starosta nechal 

hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 
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 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 23 (92%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení ve variantě „A“ bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/18/0060/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

• žádost organizace SEMIRAMIS z.ú. o individuální dotaci v sociální oblasti na 

terénní program Horní Počernice ve výši 75.000,- Kč 

• kartu k žádosti o dotaci na činnost v roce 2023 

• usnesení RMČ 

2) schvaluje 

poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha 20 organizaci SEMIRAMIS z.ú. na podporu 

terénního programu Horní Počernice ve výši 75.000,- Kč, a to na materiálové 

a nemateriálové náklady 

3) schvaluje 

veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí individuální dotace č. S/30/2023/0022 

4) ukládá 

informovat žadatele, organizaci SEMIRAMIS z.ú., o usnesení Zastupitelstva městské 

části Praha 20 ve věci žádosti o poskytnutí individuální dotace na podporu terénního 

programu Horní Počernice 

Zodpovídá  

1. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 14.04.2023     

 

5) ukládá 
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uzavřít veřejnoprávní smlouvu s organizací SEMIRAMIS z.ú., Dlabačova 2208, 288 02 

Nymburk, IČO: 70845387, o poskytnutí individuální dotace v sociální oblasti 

na podporu terénního programu Horní Počernice 

Zodpovídá  

2. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 14.04.2023     

 
6. Různé 

6.01 Návrh pravidel pro předkladatele projektů v rámci participativního rozpočtování ve 

Zdravé MČ Praha 20 - Investice na přání VII. pro rok 2023 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 
Jednou z forem zapojování veřejnosti do rozvoje městské části je tzv. participativní rozpočet. 

V rámci projektu Zdravá městská část Horní Počernice je tento způsob podílení se občanů na 

rozhodování o využití části rozpočtu na investice realizován od roku 2016, nejprve jenom se 

žáky ZŠ a od roku 2017 tuto možnost mají všichni občané a organizace z MČ Praha 20. 

 

Diskuse: Bc. J. Šebek, H. M. Moravcová, Mgr. P. Měšťan, Mgr. J. Beránek, B. F. Lukšová, 

Mgr. A. Štrobová, Ing. M. Herian předložil protinávrh, aby v pravidlech byl vyřazen bod 3. 

FÁZE – HLASOVÁNÍ, bod 1) Hlasování se mohou zúčastnit pouze občané MČ Praha 20, a to 

z důvodu, že není možné zajistit a zkontrolovat hlasování občanů pouze z Horních Počernic.  

Ing. J. Jukl, Mgr. L. Stýblo navrhl doplnit slovo primárně nebo zejména pro občany Horních 

Počernic 

Ing. M. Herian se s návrhem Mgr. Stýbla ztotožňuje. 

Dále Ing. M. Herian upřesnil, že pokud je možno upravit předložený návrh usnesení, tak 

s úpravou souhlasí a nebude předkládat úpravu jako protinávrh. 

Do diskuse se dále přihlásil prof. ak. mal. Mgr. M. Velíšek, Ph. D. 

Po diskusi bude upravena v Pravidlech participativního rozpočtu na str. 4, bod 3 FÁZE – 

HLASOVÁNÍ první odrážka následovně:   

Hlasování je primárně určeno pro občany MČ Praha 20. 

 

H. M. Moravcová přečetla předložený návrh usnesení s úpravou věty v pravidlech 

participativního rozpočtu, jak je výše uvedeno a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 
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 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________

Pro: 23 (92%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení s úpravou bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/19/0061/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

návrh pravidel pro předkladatele projektů v rámci participativního rozpočtování ve 

Zdravé MČ Praha 20 - Investice na přání VII. pro rok 2023 a usnesení RMČ 

2) schvaluje 

pravidla pro předkladatele projektů v rámci participativního rozpočtování ve Zdravé 

MČ Praha 20 - Investice na přání VII. pro rok 2023, a to včetně příloh 

3) ukládá 

zveřejnit návrh pravidel pro předkladatele projektů v rámci participativního 

rozpočtování ve Zdravé MČ Praha 20 - Investice na přání VII. pro rok 2023 v HPZ, na 

webu a fcb 

Zodpovídá  

1. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 31.03.2023     

 

 
6.02 Návrh na ustanovení odpovědného politika za místní Agendu 21 a projekt Zdravá 

MČ Horní Počernice 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

MČ Praha 20 se aktivně zapojila v roce 2011 do místní Agendy 21 a v roce 2013 se stala členem 

Národní sítě Zdravých měst ČR. Jedním ze základních podmínek organizačního zajištění úkolů 

vyplývající ze zapojení MČ Praha 20 do MA21 a do Národní sítě Zdravých měst ČR je 

ustanovení odpovědného politika za místní Agendu21 a projekt Zdravá MČ.  
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Odpovědný politik je schvalován vždy na jedno funkční (volební období), z čehož vyplývá 

nutnost na začátku každého nového volebního období zvolit nebo potvrdit odpovědného 

politika za místní Agendu21 a projekt Zdravá MČ.  

Dle metodických doporučení k místní Agendě21 a Národní sítě Zdravých měst ČR by měl být 

tímto odpovědným politikem uvolněný statutární zástupce. Z těchto důvodů je navrhována 

místostarostka Hana Markulinec Moravcová jako odpovědný politik za místní Agendu 21 a 

projekt Zdravá MČ Horní Počernice. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta přečetl předložený návrh usnesení a nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 22 (88%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/20/0062/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) konstatuje, že 

v důsledku ukončení volebního období 2018 - 2022, je nutné zvolit pro nové volební 

období 2022 - 2026 odpovědného politika za místní Agendu 21 a projekt Zdravá MČ 

Horní Počernice. 

2) jmenuje 
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místostarostku Hanu Markulinec Moravcovou odpovědným politikem za místní 

Agendu 21 a projekt Zdravá MČ Horní Počernice pro volební období 2022 - 2026 

3) ukládá 

informovat NSZM ČR o jmenování odpovědného politika za místní Agendu 21 a 

projekt Zdravá MČ Horní Počernice 

Zodpovídá  

1. Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty  

Termín: 31.03.2023     

 

 
6.03 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvu m. č. Praha 20 jsou předkládány přehledy usnesení, které byly přijaty na 

jednáních Rady m. č. Praha 20 dne 8.12., 22.12.2022, 5.1., 19.1., 2.2., 16.2. a 27.2.2023 

 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období. 

 

 
6.04 Plán kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 2023 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, zastupitelka, předsedkyně Kontrolního výboru 

 

Působnost kontrolního výboru je stanovena v ust. § 100 odst. 1 ve spojení s ust. § 78 odst. 5 

zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze. Z uvedeného vyplývá, že kontrolní výbor:  

a) kontroluje plnění usnesení zastupitelstva a rady,  

b) kontroluje dodržování právních předpisů ostatními výbory a úřadu MČ na úseku samostatné 

působnosti,  

c) plní další kontrolní úkoly, kterými jej pověří zastupitelstvo.  

 

Kontrolní výbor předkládá ZMČ Praha 20 ke schválení Plán kontrol Kontrolního výboru ZMČ 

Praha 20 na rok 2023, který byl schválen na jednání Kontrolního výboru dne 1. března 2023. 

 

Diskuse: Ing. M. Herian informoval, že nechal zastupitelům přeposlat odpověď z Ministerstva 

vnitra, kde se dotazoval, co všechno Kontrolní výbor může  kontrolovat. Vyšlo to z diskuse na 

Kontrolním výboru a požádal o kontrolu, jestli tato informace byla zaslána také členům KV, 

kteří nejsou členy ZMČ. 

Bc. J. Kočí, Mgr. A. Štrobová 

Po ukončení diskuse přečetla Mgr. A. Štrobová předložený návrh usnesení a starosta nechal 

hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 

 

37 

 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 23 (92%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/22/0063/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

Plán kontrol Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 na rok 2023 

2) ukládá 

Kontrolnímu výboru ZMČ Praha 20 zajistit plnění Plánu kontrol na rok 2023 

 
6.05 Plán kontrol Finančního výboru ZMČ Praha 20 

Materiál předložil Ing. Ondřej Žídek, zastupitel, předseda Finančního výboru 

 

Působnost finančního výboru je stanovena v ust. § 100 odst. 1 ve spojení s ust. § 78 odst. 4 

zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze.  

Z uvedeného vyplývá, že finanční výbor:  

a) provádí kontrolu hospodaření s majetkem a finančními prostředky MČ Praha 20,  

b) plní další úkoly, jimiž jej pověřilo zastupitelstvo MČ Praha 20.  

 

Na svém jednání dne 6.3.2023 byl navržen a schválen plán kontrol Finančního výboru ZMČ 

Praha 20. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatel přečetl předložený návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 
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 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Nehlasoval 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 22 (88%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/23/0064/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

plán kontrol Finančního výboru ZMČ Praha 20 

2) ukládá 

Finančnímu výboru ZMČ Praha 20 zajistit plnění tohoto plánu 

 

Ve 20:32 hod. odešla ze zasedání Mgr. Kateřina Lodrová. 

 
 

6.06 Rezignace na funkci přísedící u Obvodního soudu pro Prahu 9 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvo MČ Praha 20 na svém zasedání dne 20.9.2021 zvolilo do funkce přísedící u 

Obvodního soudu pro Prahu 9 usnesením č. ZMC/22/17/0280/21 paní Mgr. Terezu 

Tatouškovou. Paní Tatoušková podala dne 27.2.2023 svou rezignaci na tuto funkci.  
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Zastupitelstvu MČ je tato rezignace předkládána k informaci. Náhradníka není nutné volit. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Po ukončení diskuse nechal starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (8%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/5/24/0065/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

rezignaci paní Mgr. Terezy Tatouškové, bytem XXXXXXXXXXX XXXXXXXX 

XXX XX XXXXX X na funkci přísedící u Obvodního soudu pro Prahu 9.  

2) ukládá 

informovat paní Mgr. Terezu Tatouškovou a Obvodní soud pro Prahu 9 o zániku funkce 

přísedící u Obvodního soudu pro Prahu 9.  

Zodpovídá  

1. Odbor kancelář úřadu  

Termín: 31.03.2023     
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6.07 Volba člena Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, zastupitelka 

 

Jedná se o návrh na doplnění člena Kontrolního výboru, a to z důvodu sudého počtu (6 členů).  

Dle jednacího řádu má být počet členů lichý. 

Ke zvolení navrhuje Janu Hájkovou, BBA, která dochází na jednání Kontrolního výboru jako 

host, výborně tam pracuje a na posledním setkání členové Kontrolního výboru s tímto návrhem 

neměli problém. 

 

Diskuse: H. M. Moravcová předložila protinávrh a navrhla ke zvolení PhDr. Miroslava Kadlece 

za Šanci pro Počernice.  

Mgr. A. Štrobová, H. M. Moravcová 

Technická poznámka: Ing. M. Herian požádal před ukončením diskuse a před hlasováním o 

5minutovou přestávku. 

 

Pokračovala diskuse: Mgr. A. Štrobová, Mgr. P. Měšťan, R. Stára, J. Hájková, BBA, H. M. 

Moravcová, prof. ak. mal. Mgr. M. Velíšek, Ph.D. 

Starosta vyhlásil na žádost Ing. M. Heriana 5minutovou přestávku. 

 

20:49 – 21:02 hod. přestávka 

Po přestávce pokračovala diskuse: Mgr. A. Štrobová navrhla, jako předkladatelka, stažení 

tohoto bodu a odložit ho na příští zasedání ZMČ. 

 

Starosta vyhlásil znovu 5minutovou přestávku, a to z důvodu prověření, jestli je dle jednacího 

řádu po předložení protinávrhu, možné bod stáhnout. 

21:03 – 21:07 hod. přestávka 

Po přestávce starosta předložit protinávrh na stažení bodu. 

Starosta nechal o svém protinávrhu o stažení bodu 6.07 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Omluven 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Nehlasoval 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Proti 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 
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 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 20 (80%)  Proti: 1 (4%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Protinávrh na stažení bodu 6.07 byl přijat. 

 

Materiál byl stažen. 

 
7. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Ve 21:09 hod. odešli ze zasedání Daria Češpivová a Jakub Češpivo. 

 

Ing. Milan Herian poděkoval, že ve velice krátké době se do praxe zavedlo, že důvodové zprávy 

obsahují jméno zpracovatele. Bylo to doporučení z Kontrolního výboru, aby bylo jasné, kdo za 

textem stojí. 

 

Bc. Jiří Šebek:  

1) Požádal H. M. Moravcovou o zaslání slíbeného emailu, který zasílala jednotlivým lídrům 

volebních uskupení s žádostí o nominace členů do komisí a jejich praxi. 

Místostarostka tento email zašle. 

 

Ve 21:11 hod. odešel ze zasedání Ing. Pavel Wágner. 

 

2) Zeptal se pana Stáry na termín dokončení výstavby podjezdu Bystrá. 

R. Stára odpověděl, že dle informace od investora akce TSK hl. m. Prahy do konce příštího 

roku 2024.  

Starosta doplnil, že jsme dosud neobdrželi oficiální informaci od investora akce, o kterou 

městská část žádala zhruba před měsícem. 

Bc. J. Šebek požádal o průběžné poskytování informaci občanům Horních Počernic. 

 

Ve 21:12 hod. odešla ze zasedání MVDr. Klára Bonková. 

 

3) Zeptal se na aktuální situaci ohledně Jednotky sboru dobrovolných hasičů, jejíž zřízení ZMČ 

na svém zasedání na konci r. 2020 odsouhlasilo. Jaké kroky v tom dál byly učiněny ze strany 

úřadu a v jakém stavu je Jednotka sboru dobrovolných hasičů městské části. 

Starosta informoval o proběhlé a další plánované schůzce a o stanovení úkolů na obou stranách 

Výstupy budou poskytnuty na dalším zasedání ZMČ. 

 

Zbyněk Mucha se zeptal, jestli má MČ nějakou osobu kvalifikovanou v oboru dopravy, která 

zná obsah technické dokumentace týkající se zásadních liniových staveb na území Horních 

Počernic. 
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Starosta předal slovo R. Stárovi, který odpověděl, že v Komisi pro územní rozvoj je členem 

dopravní inženýr pan Čermák, na úřadě je OŽPD, vedoucí Mgr. V. Bidlová, on sám se za 

dopravního specialistu nepovažuje. 

 

Z. Mucha doplnil, že se děje mnoho věcí v souvislosti s dopravou a mají přesah přes vedení 

MČ. Je potřeba připomínkovat nejen podjezd Bystrá, ale těch staveb je mnohem více. Myslí si, 

že by bylo vhodné, aby byla na úřadě nějaká kvalifikovaná osoba zabývající se aktuálními 

stavbami v oblasti dopravy. 

 

Zeptal se, jestli se v rámci probíhajících jednání týkající se vysokorychlostní trati řeší nějaké 

kompenzace. 

Starosta odpověděl, že jednání probíhají, ale nic konkrétního není. 

 

Ve 21:24 hod. odešel ze zasedání Ing. Ondřej Žídek. 

 

Zeptal se, jestli se při schvalování zpětvzetí žaloby disponovalo odborným stanoviskem ke 

zpětvzetí žaloby na SOKP 511 od dopravního odborníka. 

Starosta se už nebude vyjadřovat k tomuto tématu. 

Místostarostka odpověděla, že se jednalo spíše o politické rozhodnutí. 

Místostarosta odpověděl, že po stažení žaloby se otevřela možnost vyjednávání a všeobecně se 

jedná o politickou záležitost. 

V této souvislosti se zeptal, jestli se bude konat nějaká diskuse v této věci nebo jestli je to 

uzavřené téma. Připomněl, že v létě před volbami J. Hájková v rámci interpelace žádala o 

besedu (diskusi) s občany v této věci a bylo ji odpovězeno, že před volbami ne.  

Starosta odpověděl, že se snaží vyjednat, aby Horní Počernice navštívil ministr dopravy 

s generálním ředitelem ŘSD, vč. účasti 1. náměstka primátora MUDr. Z. Hřiba. 

 

Dále se zeptal, jak se vyvíjí příprava MÚK Beranka, která v zásadě přinese stržení stávajícího 

mostu (lávky), který využívá cyklostezka. Jestli skutečně dojde k výstavbě lávky přes D11 

dříve, než dojde ke stržení mostu a té dnešní cyklostezky v rámci výstavby MÚK Beranka. 

Starosta odpověděl, že v rámci cyklolávky směrem na Klánovice je podána žádost o územní 

rozhodnutí, investorem stavby je TSK hl. m. Prahy. Shrnul, že od poslední interpelace pana 

Muchy  není žádný vývoj i přesto, že jednání probíhají. TSK hl. m. Prahy připravuje v Horních 

Počernicích několik staveb. 

 

Z. Mucha pokračoval ve svých interpelacích. V Hornopočernickém zpravodaji se dočetl, že 

dojde k navýšení protihlukových zábran. Zeptal se, jestli existují nějaké odborné studie 

(posudky), které vylučují realizaci zastřešení nebo nějakého protihlukového valu. 

Starosta odpověděl, že je to jedním z úkolů ŘSD a relevantní výstup zatím neobdržel. 

 

Dle letáku ŘSD je součástí zkapacitnění D10 i mimoúrovňová křižovatka Chlumecká, která 

přitom ale na zkapacitňovaný úsek nenavazuje. Proč se mimoúrovňová křižovatka Chlumecká 

neřeší v rámci zkapacitnění SOKP 510, jehož je součástí? Dle mapy ŘSD uvedené na letáku ke 

stavbě zkapacitnění D10, kam ŘSD zahrnulo právě i mimoúrovňovou křižovatku Chlumeckou 

a je zde přeškrtnuta sjezdová rampa na Chlumeckou směr Černý most.  Obává se, aby 

salámovou metodou nedošlo k tomu, že se vybuduje nějaká stavba a následně, v rámci jiné 

stavby, dojde k odstranění sjezdového ramene, které považujeme za důležité. 
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Starosta odpověděl, že mimoúrovňová křižovatka a most přes Chlumeckou je dokončen, vyjmut 

a funkčně rozšířen. Co se týče sjezdového ramene, tak k odstranění nedojde, bylo to 

připomínkováno, jednání v této věci proběhlo. 

  

Mgr. Alena Štrobová se zeptala proč má Komise pro územní rozvoj, která shrnuje 2 

nejzásadnější nebo nejvýznamnější oblasti v Horních Počernicích – výstavbu a dopravu, méně 

členů než Komise sportu. 

R. Stára si myslí, že menší počet lidí v Komisi pro územní rozvoj, než je v Komisi sportu 

nevadí, ale je důležité, že tam jsou vysoce kvalifikovaní lidé (odborníci). V komisi sportu jsou 

také odborníci, ale každý z nás má alespoň malinko pojem o tom, co to sport znamená. 

 

Dále se zeptala prof. ak. mal. Mgr. Martina Velíška, Ph.D.na programové prohlášení Rady, ze 

kterého citovala: 

„Uspořádáme výběrová řízení na obsazení pozic ředitelů všech příspěvkových organizací 

městské části, a to po ukončení funkčních období stávajících ředitelů.“ Zeptala se, jestli má 

představu, kterému z ředitelů jako prvnímu končí funkční období a kdy konkurzní řízení 

začnou. 

M. Velíšek si upřesnil, jestli má na mysli školské zařízení a odpověděl, že si nemyslí, že je to 

na pořadu dne, resp. je to jakási vize nebo výhled. 

 

Mgr. L. Stýbla se zeptala, jestli se výběrové řízení týká i ředitelů kulturních příspěvkových 

organizací. A. Štrobová upozornila, že ředitelé kulturních příspěvkových organizací jsou 

jmenováni na dobu neurčitou. 

Odpověděl, že hypoteticky ano. Vychází z toho, že na magistrátní úrovni je tato záležitost 

naprosto běžná.  

H. M. Moravcová upřesnila, že se to ředitelů kulturních příspěvkových organizací netýká, 

kdežto ředitelé školských zařízení mají mandát na 6 let. Mgr. A. Štrobová navrhla opravit 

(upřesnit) Programové prohlášení v této věci. 

Mgr. L. Stýblo poděkoval A. Štrobové za upozornění a vysvětlil, že nezná pracovní smlouvy 

ředitelů kulturních příspěvkových organizací, protože mu to ani jako radnímu nepřísluší.  

 

Ve 21:42 hod. odešel ze zasedání prof. ak. mal. Mgr. Martin Velíšek, Ph.D. 

 

Mgr.  Hana Štěpánková upozornila, že naproti depozitáři Národního muzea je trojúhelníkový 

prostor, který nyní využívají železnice a byl zde navezen materiál. Nyní je zázemí staveniště 

zlikvidované, kameny odvezeny, strhnuli hlínu vč. původních travin a rostlin. 

Starosta odpověděl, že tento pozemek je ve správě železnic a mají ho uvést do původního stavu. 

Starosta situaci prověří a odpoví písemně. 

 

Jana Hájková, BBA přednesla interpelaci za občana, kde si občané v ulici Bártlova stěžují 

v posledních dnech na hluk a velké otřesy, údajně se jim hýbou domy, mají strach o své 

dřevostavby. Zeptala se, jestli víme, co se v ul. Bártlova v Čertousích děje. 

Starosta kromě optimalizace žel. trati neví. Nechá situaci prověřit a odpoví písemně. 

Technická poznámka: Mgr. H. Štěpánková 

 

Dále se zeptala, jestli MČ hledá nové nájemníky na umístění do BD Náchodská (Kuprův dům) 

ve spolupráci s MHMP? 
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H. M: Moravcová odpověděla, že v rámci získané dotace z MHMP na výstavbu BD Náchodská 

(Kuprův dům) jsou ve spojení s MHMP a s náměstkyni primátora Udženijí. 

 

H. M. Moravcová pozvala na pracovní setkání zastupitelů v pondělí 20.3.2023 od 16:30 hod. a 

požádala zastupitele, aby se vrátili k diskusi ze sociálních sítí k osobnímu jednání. 

Starosta žádost podpořil a konstatoval, že některé aktivity zastupitelů mohou být spíše 

kontraproduktivní. Jako příklad uvedl informaci na sociálních sítích o kanalizaci V Slavětíně. 

 

Bc. J. Šebek se vyjádřil k informacím starosty z minulých zasedání ZMČ ve věci kanalizace 

V Slavětíně. 

 

Ve 21:58 hod. odešel ze zasedání Ing. Jindřich Jukl. 

 

Bc. J. Šebek požádal o upřesnění informace, jestli se plánuje zakrytí části dálnice D11, jak je 

uvedeno v územním plánu. Starosta potvrdil, že ano. 

 

Technická poznámka: R. Stára 

 

Proběhla diskuse mezi starostou a Bc. J. Šebkem o průběžném předávání informací ze strany 

vedení směrem k zastupitelům a občanům  

 

Mgr. Alena Štrobová poděkovala místostarostce za pozvání na pracovní setkání a navrhla, jestli 

by nebylo lepší setkání posunout např. o měsíc, vzhledem k tomu, že se sešli teď na zasedání 

ZMČ. 

H. M. Moravcová odpověděla, že má spoustu dalších informací, které se neprojednaly na 

zasedání, představit plánované akce a že není nutné se scházet na tři hodiny.  

 

Ve 21:03 hod. odešel ze zasedání Mgr. Josef Beránek. 

 

Přítomno zůstalo 12 členů ZMČ, zastupitelstvo již nebylo usnášeníschopné. Z tohoto důvodu 

starosta všem poděkoval za pozornost a ve 21:03 hod. zasedání ukončil.  

Zápis byl vyhotoven dne 6.4.2023. 

 
 

 

 

 

.................................................. ..................................................... 

Jakub Češpivo v. r. 

zastupitel 

PhDr. Zuzana Foglarová v. r. 

zastupitelka 

 

 

 

………………………… 

Mgr. Petr Měšťan v. r. 

starosta 

  



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Ověřovatelé: Jakub Češpivo, zastupitel 

PhDr. Zuzana Foglarová, zastupitelka 

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 


